

សូមគោរពជូន

ឯកឧត្តមអគ្គនាយក នៃអគ្គនាយកដ្ឋានវិនិយោគសាធារណៈ

I-លទ្ធផលការងារដែលបានអនុវត្តក្នុងខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៧:-

អគ្គនាយកដ្ឋានវិនិយោគសាធារណៈបានអនុវត្តការងារក្នុងខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៧ មួយចំនួនដូចខាងក្រោម:-

- ១- បានជំរុញលើការបើកផ្តល់ប្រាក់បៀវត្សជូនមន្ត្រីរាជការកងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធ របបសន្តិសុខសង្គមរបស់និវត្តជន (បជស) និងបេឡាជាតិអតីតយុទ្ធជន (បជអ) បានទាន់ពេលវេលា។
- ២- បានបន្តរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាអំពីការរៀបចំលេខកូដសេវាសាធារណៈ និងលេខកូដចំណូលតាមកិច្ចសន្យារបស់ក្រសួង ស្ថាប័ន។
- ៣- បានចូលរួមធ្វើបទបង្ហាញ ស្តីពីនីតិវិធីអនុវត្តចំណាយតាមរដ្ឋទេយ្យបុណ្យប្រទាន សម្រាប់ថវិកាកម្មវិធីដល់អង្គភាពនិងមន្ទីរព្រៃសណីយ៍ និងទូរគមនាគមន៍រាជធានី ខេត្តក្រោមឱវាទក្រសួងព្រៃសណីយ៍និងទូរគមនាគមន៍។
- ៤- បានចូលរួមប្រជុំជាមួយនាយកដ្ឋានហិរញ្ញកិច្ចនៃអគ្គនាយកដ្ឋានថវិកា លើបញ្ហាប្រឈមនៃការអនុវត្តចំណាយតាមរដ្ឋទេយ្យបុណ្យប្រទានរបស់អគ្គនាយកដ្ឋានសវនកម្មផ្ទៃក្នុង នៃកសហវ នាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុនៃក្រសួងអប់រំយុវជន និងកីឡា ក្រសួងកសិកម្មរុក្ខាប្រមាញ់ និងនេសាទ និងក្រសួងការបរទេសនិងសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ។
- ៥- បានចាត់បញ្ជូនមន្ត្រីជំនាញចូលរួមសិក្ខាសាលាពិគ្រោះយោបល់ លើសេចក្តីព្រាងកែសម្រួលសៀវភៅណែនាំស្តីពីការអនុវត្តគម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់។
- ៦- បានចូលរួមបើកកម្មវិធី និងបិទកម្មវិធីសិក្ខាសាលាអន្តរជាតិស្តីពី Lessons from Public Financial Management/Public Sector Reform: Leveraging Experimental Approaches for Sustainability of Results in Support of Cambodia's Public Financial Management Reform Program ។
- ៧- បានបន្តណែនាំនិងជំរុញក្រសួង ស្ថាប័នថវិកាកម្មវិធី ជាពិសេសអង្គភាពថវិកា ឱ្យរៀបចំប្រមូលសក្ខីបត្រចំណាយនិងបោះផ្សាយអាណត្តិនិយ័តកម្មទូទាត់ជម្រះបញ្ជី និងបំពេញបេឡាជម្រះបញ្ជីប្រទានឱ្យបានទាន់ពេលវេលា។
- ៨- បានចូលរួមយោបល់លើកំណែទី៩.១ នៃសេចក្តីព្រាងក្រមបរិស្ថាន និងធនធានធម្មជាតិនៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។
- ៩- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាស្តីពីនីតិវិធីកត់ត្រាចំណូលសារពើពន្ធរបស់រដ្ឋបាលរាជធានី ខេត្តដែលត្រូវបែងចែកជូនរដ្ឋបាលក្រុង ស្រុក ខណ្ឌ និងឃុំ សង្កាត់។
- ១០- បានរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាលើកទី៣ (ក្រុមការងារ ក.ច.ទ.) លើសេចក្តីព្រាងច្បាប់ទូទាត់ថវិកាទូទៅរបស់រដ្ឋសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងឆ្នាំ២០១៦ និងបានបន្តបូកសរុបការចូលរួមយោបល់ពីអគ្គនាយកដ្ឋានពាក់ព័ន្ធនៃក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ ដើម្បីត្រៀមដាក់ចូលក្នុងកិច្ចប្រជុំថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ នាថ្ងៃទី០៥/១០/២០១៧ ខាងមុខនេះ។

១១- បានរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា អំពីសេចក្តីព្រាងអភិវឌ្ឍន៍ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងចំណូលមិនមែនសារពើពន្ធរបស់ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ។

១២- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា ស្តីពីរបាយការណ៍វឌ្ឍនភាពប្រចាំត្រីមាសទី២ នៃការអនុវត្តសូចនាករសមិទ្ធកម្មឆ្នាំ២០១៧ ក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងហិរញ្ញប្បទានឥតសំណងរវាងរាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា និងសហភាពអឺរ៉ុប។

១៣- បានបន្តជំរុញដល់រតនាគាររាជធានី ខេត្ត ឱ្យពង្រឹងគុណភាពលើការងាររៀបចំប្លុកសរុប និងផ្គូផ្គងរបាយការណ៍ចំណូល ចំណាយថវិកាប្រចាំខែ ឱ្យបានត្រឹមត្រូវនិងទាន់ពេលវេលា។

១៤- បានបន្តសហការជាមួយក្រសួង ស្ថាប័នថវិកាកម្មវិធីក្នុងការដោះស្រាយបញ្ហាប្រឈម ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការអនុវត្តចំណាយថវិកា ជាពិសេសលើការអនុវត្តចំណាយរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានថវិកាកម្មវិធី។

១៥- បានបន្តសហការជាមួយអគ្គនាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ក្នុងការត្រួតពិនិត្យនិងដោះស្រាយលើបញ្ហាប្រឈមនៃការអនុវត្តថវិការបស់រដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិឆ្នាំ២០១៦ ដើម្បីជាមូលដ្ឋានក្នុងការរៀបចំសេចក្តីព្រាងច្បាប់ ស្តីពីការទូទាត់ថវិកាទូទៅរបស់រដ្ឋសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងឆ្នាំ២០១៦។

១៦- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំគណៈកម្មាធិការដឹកនាំការងារកែទម្រង់ការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ ជាមួយក្រុមការងារបច្ចេកទេស ដើម្បីពិនិត្យតាមដានរបាយការណ៍សមិទ្ធកម្មប្រចាំត្រីមាសទី១ និងត្រីមាសទី២ ឆ្នាំ២០១៧។

១៧- បានចូលរួមធ្វើបទឧទ្ទេសនាមក្នុងវគ្គបណ្តុះបណ្តាល ស្តីពីកិច្ចបញ្ជីកាចំណូល និងសន្និធិទិដ្ឋាការស្ថិតិជូនមន្ត្រីរាជការនៃក្រសួងមហាផ្ទៃ។

១៨- បានចូលរួមប្រជុំពិភាក្សា អំពីការរៀបចំបង្កើតប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងចំណូលមិនមែនសារពើពន្ធ។

១៩- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំប្លុកសរុបលទ្ធផល នៃការចរចាថវិកាសម្រាប់ការរៀបចំសេចក្តីព្រាងច្បាប់ ស្តីពីហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងឆ្នាំ២០១៨។

២០- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំអនុគណៈកម្មការអន្តរក្រសួងសម្របសម្រួលគម្រោង/កម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍ និងជួសជុលថែទាំផ្លូវថ្នល់ ស្ពាន និងកំពង់ផែទន្លេ។

២១- បានបន្តចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាលម្អិត អំពីការបង់ចំណូលមិនមែនសារពើពន្ធរបស់ក្រសួង ស្ថាប័ន។

២២- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំត្រួតពិនិត្យ ការអនុវត្តគម្រោងពង្រឹងការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈក្រោមហិរញ្ញប្បទានធនាគារអភិវឌ្ឍន៍អាស៊ី។

២៣- បន្តចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាលម្អិត អំពីការរៀបចំកសាងប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងចំណូលមិនមែនសារពើពន្ធជាមួយនាយកដ្ឋានព័ត៌មានវិទ្យានៃអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន កសហវ។

២៤- បានបន្តការងារបិទបញ្ជី និងរៀបចំតារាងតុល្យភាពថវិការដ្ឋបាលថ្នាក់ជាតិ និងរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិឆ្នាំ២០១៦ ដើម្បីត្រៀមដាក់ជូនសវកម្មជាតិ (NAA) ត្រួតពិនិត្យ។

២៥- បានបន្តកែសម្រួល និងរៀបចំមាតិកាគណនីនៃប្លង់គណនេយ្យសាធារណៈ សម្រាប់ជំនួសមាតិកាគណនីឆ្នាំ២០១៣ ដែលនឹងដាក់នៅអនុវត្តឆ្នាំ២០១៨។

២៦- បានបន្តកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា ស្តីពីការកែសម្រួលសេចក្តីណែនាំលេខ ១៦៤៦ សហវ.ប្រក ចុះថ្ងៃទី១៤ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១២ ស្តីពីការកំណត់គណនី អនុគណនី ចំណាយថវិកាពីប្រភពUNICEF។

២៧- បានចូលរួមប្រជុំជាមួយយូនីសេហ្វ ក្រសួងមហាផ្ទៃ និងអគ្គនាយកដ្ឋានរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ដើម្បីប្រមូលព័ត៌មាន ពីតម្រូវការជាក់ស្តែងពាក់ព័ន្ធនឹងការជ្រើសរើសជំនួយការរដ្ឋបាលឃុំ សង្កាត់ និងការកត់ត្រាបញ្ជីគណនេយ្យរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទាន នៅឃុំ សង្កាត់មួយចំនួននៅរាជធានីភ្នំពេញ ខេត្តកណ្តាល ខេត្តបាត់ដំបង ខេត្តសៀមរាប ខេត្តក្រចេះ និងខេត្តរតនគិរី។

២៨- បានរៀបចំសេចក្តីណែនាំ ស្តីពីនីតិវិធីថ្មីនិងលំហូរសាច់ប្រាក់បើកផ្តល់ជូនប.ជ.អ និង ប.ជ.ស ។

២៩- បានចាត់មន្ត្រីជំនាញចុះបេសកកម្មសិក្សាការអនុវត្តថវិកាអភិវឌ្ឍរបស់ក្រុង ស្រុក នៅខេត្តចំនួន៦ មាន៖ ខេត្តក្រចេះ ខេត្តកំពង់ចាម ខេត្តសៀមរាប ខេត្តរតនគិរី ខេត្តកោះកុង និងខេត្តកំពត។

៣០- បានធ្វើលិខិតទៅអគ្គនាយកដ្ឋានហិរញ្ញវត្ថុរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ដើម្បីកំណត់វិធានការដោះស្រាយ ចំណូលថវិកា បានពីពន្ធអចលនទ្រព្យរបស់ខណ្ឌ និងសង្កាត់ នៅដំណាច់ឆ្នាំ២០១៧។

៣១- បានចូលរួមប្រជុំជាមួយក្រុមហ៊ុន KPMG អំពីការចុះធ្វើសវនកម្មលើក្រុង ស្រុក មួយចំនួនអំពីការ ចំណាយថវិកាស៊ីដា។

៣២- បានចូលរួមសិក្ខាសាលានៅខេត្តព្រះសីហនុ ស្តីពីការបូកសរុបលទ្ធផលការងាររយៈពេល ៩ខែ ឆ្នាំ២០១៧ របស់បេឡាជាតិសន្តិសុខសង្គមសម្រាប់មន្ត្រីរាជការស៊ីវិល។

៣៣- បានចូលរួមចុះទៅពិនិត្យមើលឡើងវិញ អំពីការប្រើប្រាស់ធនធានសមាសភាគអភិវឌ្ឍន៍មូលដ្ឋាន របស់មូលនិធិក្រុង ស្រុក និងការកត់ត្រាបញ្ជីគណនេយ្យរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានរបស់ក្រុង ស្រុក មួយចំនួននៅខេត្ត រតនគិរី ខេត្តកោះកុង ខេត្តកំពត ខេត្តសៀមរាប ខេត្តកំពង់ចាម ខេត្តក្រចេះ។

៣៤- បានចូលរួមសិក្ខាសាលាពិគ្រោះយោបល់នៅលើសេចក្តីព្រាងកែសម្រួលសៀវភៅណែនាំ ស្តីពីការ អនុវត្តគម្រោងមូលនិធិឃុំ សង្កាត់ នាថ្ងៃទី០៧-០៨ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១៧ នៅខេត្តកំពង់ចាម។

៣៥- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិនិត្យលិខិតបទដ្ឋាន និងនីតិវិធីនៃការកែតម្រូវគម្រោងថវិការបស់រដ្ឋបាលក្រុង ស្រុក ឃុំ សង្កាត់។

៣៦- បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាលើសេចក្តីព្រាងសៀវភៅណែនាំ ស្តីពីមូលនិធិបន្សុំការប្រែប្រួលអាកាស- ធាតុ ដោយផ្អែកលើលទ្ធផលនៃការអនុវត្ត PBCR Grants Manual ។

៣៧- ក្រុមការងារអធិការកិច្ច បានចុះពិនិត្យកិច្ចបញ្ជីគណនេយ្យសម្រាប់ការិយបរិច្ឆេទ២០១៦ និងបណ្តា ឆ្នាំពាក់ព័ន្ធនៅរតនាគារខេត្តប៉ៃលិន រតនាគារខេត្តបាត់ដំបង រតនាគារខេត្តតាកែវ និងរតនាគារខេត្តកំពត។

៣៨- គណៈកម្មការជម្រះចោលឯកសារអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់ បានចុះដុតកម្ទេចឯកសារឆ្នាំ២០០៥ នៅរតនាគាររាជធានីភ្នំពេញ។

II-ទិសដៅសម្រាប់អនុវត្តការងារខែតុលា ឆ្នាំ២០១៧៖

- អគ្គនាយកដ្ឋានរតនាគារជាតិមានទិសដៅសម្រាប់អនុវត្តការងារខែតុលា ឆ្នាំ២០១៧មានដូចខាងក្រោម៖
- ១- ត្រូវបន្តជំរុញលើការបើកផ្តល់ប្រាក់បៀវត្សជូនមន្ត្រីរាជការ និងកងកម្លាំងប្រដាប់អាវុធឱ្យបានទាន់កុងខែ។
- ២- ត្រូវបន្តជំរុញរតនាគាររាជធានី ខេត្ត ក្នុងការរៀបចំបូកសរុបនិងផ្គត់ផ្គង់លេខអនុវត្តចំណូល ចំណាយ ថវិកាដើម្បីបិទបញ្ជីចំណូល ចំណាយថវិកាប្រចាំខែ ឱ្យបានត្រឹមត្រូវនិងទាន់ពេលវេលា។
- ៣- ត្រូវបន្តបំប៉នសមត្ថភាពការងាររបស់មន្ត្រីជំនាញ លើការត្រួតពិនិត្យការអនុវត្តចំណាយថវិកា ឱ្យបានត្រឹម ត្រូវតាមនីតិវិធីហិរញ្ញវត្ថុ និងស្របតាមបច្ចុប្បន្នភាពនៃលិខិតបទដ្ឋានគតិយុត្តិ។
- ៤- ត្រៀមរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិនិត្យ និងពិភាក្សាកម្រិតថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ លើសេចក្តីព្រាង ច្បាប់ស្តីពីការទូទាត់ថវិកាទូទៅរបស់រដ្ឋសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងឆ្នាំ២០១៦ នាថ្ងៃទី០៥/១០/២០១៧ ដើម្បីដាក់បញ្ចូល ក្នុងកិច្ចប្រជុំពេញអង្គគណៈរដ្ឋមន្ត្រី នាថ្ងៃទី២៧/១០/២០១៧។
- ៥- ត្រៀមចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិភាក្សា អំពីការគ្រោងការទូទាត់ និងការកត់ត្រាចំណាយជំពូក៦៥ “ឧបត្ថម្ភផ្លូវ” នៃក្រសួងសេដ្ឋកិច្ចនិងហិរញ្ញវត្ថុ។
- ៦- ត្រូវពិនិត្យនិងខិតខំបញ្ចប់ការកែសម្រួលមតិភាគណនីនៃប្លង់គណនេយ្យថវិការដ្ឋបាលថ្នាក់ជាតិ និងរដ្ឋ- បាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ដើម្បីដាក់ជូនឯកឧត្តមបណ្ឌិតសភាចារ្យចុះហត្ថលេខា។

៧- ត្រូវពិនិត្យនិងរៀបចំបញ្ចប់សារាចរណែនាំ ស្តីពីកិច្ចបញ្ជីការជួទេយ្យចំណូលរបស់រដ្ឋបាលថ្នាក់ជាតិ និងរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ដើម្បីដាក់ជូនឯកឧត្តមបណ្ឌិតសភាចារ្យចុះហត្ថលេខា។

៨- ត្រូវរៀបចំសេចក្តីព្រាងសេចក្តីណែនាំបិទបញ្ជីថវិការដ្ឋបាលថ្នាក់ជាតិ និងថវិការដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ ឆ្នាំ២០១៧ និងទិសដៅអនុវត្តឆ្នាំ២០១៨។

៩- ត្រូវបន្តការកែសម្រួលសេចក្តីណែនាំលេខ ១៦៤៦ សហវ.ប្រក ចុះថ្ងៃទី១៤ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១២ ស្តីពីការកំណត់គណនី អនុគណនី ចំណាយថវិកាពីប្រភព UNICEF ។

១០- ត្រូវបន្តការកែសម្រួលឡើងវិញ កិច្ចបញ្ជីកាតព្វកិច្ចនេយ្យរដ្ឋទេយ្យបុរេប្រទានរបស់រដ្ឋបាលថ្នាក់ជាតិ និងរដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ។

១១- ត្រូវរៀបចំតារាងតុល្យការថវិការបស់រដ្ឋបាលថ្នាក់ជាតិ និងថវិការដ្ឋបាលថ្នាក់ក្រោមជាតិ។

១២- អធិការកិច្ចរតនាគារ ត្រូវចុះត្រួតពិនិត្យការងាររបស់រតនាគាររាជធានី ខេត្តជាបន្តបន្ទាប់ទៀត។

១៣- គណៈកម្មការជម្រះចោលឯកសារអស់សុពលភាពប្រើប្រាស់ ត្រូវបន្តចុះដុតកម្ទេចឯកសារឆ្នាំ២០០៦ នៅតាមបណ្តារតនាគារខេត្តជាបន្តទៀត។